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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

22. februar 2024 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 121 (Alm. del) af 31. 

januar 2024 stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V) 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor der er en forskel på Skatteministeriets og 

Økonomistyrelsens opgørelser over Skatteministeriets forbrug hos Kammeradvo-

katen i 2022, såvel i forhold til det samlede forbrug som i opgørelsen over forbru-

get til særlige sager? 

Svar 

Økonomistyrelsen udarbejder årligt en samlet oversigt over statens forbrug af Kam-

meradvokaten. Opgørelsen er baseret på Kammeradvokatens sagsoversigter for 

statslige ydelser betalt i det pågældende år.  

Økonomistyrelsen har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet bidrag fra 

Skatteministeriet. Skatteministeriet oplyser i den sammenhæng, at: 

”Skatteministeriet har anvendt data fra ministeriets regnskabssystem, hvori der er 

foretaget regnskabsmæssige korrektioner, herunder periodisering.” 

Forskelle mellem hhv. Økonomistyrelsens og Skatteministeriets opgørelser kan så-

ledes bl.a. henføres til forskelle i datagrundlag samt opgørelsesmetode. 

Med venlig hilsen 

Nicolai Wammen 
Finansminister 

Offentligt
FIU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 121
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